
Wat ik graag concreet wil weten is of het als Cannabis veredelaar, in het bezit van een R&D 
vergunning, met deze wijziging  wel is toegestaan om de zelf ontwikkelde genetica te verhandelen 
aan bedrijven die vergund zijn om te mogen produceren. 


